

RINGKESAN

Judul ieu panalungtikan nya éta Pangaruh Media Pambalajaran Power Point Interaktif Pikeun Minat Diajar Siswa Dina Palajaran Ekonomi Kelas X IIS 4 di SMAN 16. Masalah dina ieu panalungtikan nyaéta métode diajar guru ngan ngagunakeun ceramah dina pangajarana, sangkan siswa pasif dina prosés pambalajaran nu nyababkeun minat siswa nurun sarta mangaruhan hasil diajar siswa. Tujuan dina ieu panalungtikan nyaéta kangge nganyahoan sabaraha pangaruh panerapan media pambelajaran power point interaktif pikeun minat diajar siswa kelas X IIS 4 SMAN 16 Bandung. Metodeu nu dipaké dina ieu panalungtikan nyaéta metode survey tingkat eksplanasi assosiatif kasual. Téhnik pendataan anu dipaké nu observasi, angket, kalawan téhnik ngolah data validitas, reliabilitas, tes data normalitas, korelasi, analisa régrési liniér sederhana, sarta koefisien determinasi tina tekad ku ngagunakeun SPSS 21,0 for Windows. Dina ulikan ieu sampel nu dipaké nyaéta Sampel jenuh (Sénsus), kelas X IIS 4 SMA 16 dina semester kadua warsih akademik 2016/2017, jumlahna 38 siswa. Hasil némbongkeun yén aya épék signifikan dina média pambalajaran Power Point Interaktif Pikeun Minat diajar siswa. Hal ieu katempo tina ngolah data ngagunakeun program SPSS 21,0 for Windows.

Hasil data lamun aya korelasi antara variabel X jeung Y tina 0,638 hartina korelasi kuat pisan, régrési liniér sederhana $Y = 12.791 + 0.394 x$ jeung koéfisién determinasi atanapi R^2 40,8%. Hasil tina itungan angkét item rata-rata diwangun ku variabel tilu diménsi X sarua jeung 82,6% siswa sapuk yén média pambelajaran power point interaktif némbongkeun hiji kakuatan bisa ngaronjatkeun minat siswa. Hasil rata-rata item angket nu diwangun ku variabel dua diménsi ku variabel Y saageung 79,06%, anu nembongkeun yen siswa satuju faktor sejenna nu mangaruhan minat siswa ku faktor anu aya didirina (fisik jeung psikologis) jeung ti luar lingkungan dirina, komunitas). Salaku tungtung pangajaran penulis mere saran ka para guru ékonomi pikeun nyieun nyadiakeun kasempetan pikeun siswa maén peran aktip dina prosés pembelajaran. Media Pambelajaran Power Point Interaktif mangrupa média alternatip nu bisa digunakeun ku guru dina prosés pembelajaran sabab boga mangpaat pikeun siswa bisa mikir kritis ieu dumasar kana pamahaman.

Sanggem Konci: Media Pambelajaran Power Point Interaktif, Minat Diajar